

5 天 3 晚 海南 5 星 の旅 体验乘坐直升机

直升机体验

海南版圣托里尼-天涯小镇

南海观音

网红最美太阳湾公路



D1 吉隆坡 / 三亚 1740/2055 (MOB) 酒店 5*: 三亚指定酒店或同级

接机后, 前往三亚酒店休息

D2 三亚 (B/L/D) 酒店 5*: 三亚指定酒店或同级

直升飞机飞行 1 公里体验 (说明: 100KG 体重不能体验); 360°无死角的直升机低空观光体验, 感受不一样的三亚视角, 打破常规观光方式, 换个视角体验高空美景, 享受上帝视角的辽阔视野, 俯瞰海岸美景, 与直升機合影, 拍炫爆朋友圈的高级美图大片。

三角梅科博园 三角梅是三亚的市花, 开在这里的三角梅每片叶子都是心的颜色, 那清雅的粉, 脱俗的白, 已将这冬日染成一幅漫漫画卷落在千千万万的光阴里。三角梅科博园的三角梅种类繁多, 这里没有百花齐放, 而是一花成园, 除了几株火焰树, 偌大的公园中仅有三角梅一种花, 由于种类及造型繁多, 丝毫没有单调之感, 反而让人感到目不暇接, 姹紫嫣红。

天涯小镇 镇上有许多蓝白风格的建筑, 每条巷子尽头都可以欣赏到壮丽的大海景色, 仿佛置身于崎岖的漫画世界。在【海里里咖啡】, 听着音乐, 吹着海风, 真是一种享受 (咖啡自理)

●友情推荐: 三亚宋城千古情歌舞秀**贵宾席**座位 (自费: RMB320/位)

D3 儋州 / 三亚 (B/L/D) 酒店 5*: 三亚指定酒店或同级

南山文化旅游区 (含电瓶车+108 米海上观音体验抱佛脚) (游览约 120 分钟); 是一座展示中国佛教传统文化的大型园区, 其主要景点有南山寺, 南海观音佛像, 不二法门。尽管南山文化旅游区景点繁多, 但壮观的 108 米海上观音是当之无愧的亮点之一, 是闻名全海南的镇岛之宝。

海南槟榔谷黎苗文化旅游区 含电瓶车(游览约 120 分钟); 她创建于 1998 年, 槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂, 中间是一条绵延数公里的槟榔谷地而得名。

网红最美太阳湾公路 太阳湾公路一半倚靠着山一半依伴着水, 造就了独特的风光, 吸引了不少游客前往打卡。

●友情推荐: 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮 (自费: RMB250/位)

D4 三亚 / 吉隆坡 2205/0120+1 (B/L/M.O.B)

大东海旅游景区 大东海月牙形的海湾, 辽阔的海面晶莹如镜大东海月牙形的海湾, 辽阔的海面晶莹如镜。是游览冬泳圣地, 早已使大东海蜚声海内外。

三亚大悦城 由三亚国际贸易中心 (T1 塔楼), 三亚市区第一高楼, 是三亚市的一个大型商业综合体, 集购物, 餐饮, 娱乐, 休闲, 等多种功能于一体, 是当地居民和游客消费休闲的重要场所。

追加安排: 【亚龙湾海底餐厅, 品尝下午茶 (两人一份)】, 甜蜜午后, 在五彩缤纷的海底世界边品尝别具一格的深海下午茶, 美食美景, 氛围感极佳, 坐看鱼群自在游动, 感觉跟里面的生物有种互动。

D5 抵达 吉隆坡

2 个购物站: 海产品、健康生活馆或其他

Check in Arrangement: - 20KG Check in Luggage / MOB

5D3N HAINAN STYLE 5-Star



直升机体验

海南版圣托里尼-天涯小镇

南海观音

网红最美太阳湾公路

D1 KLIA 1 / Sanya 1740/2055 (MOB) Hotel 5*: Sanya Hotel or similar

After picking up the airport, stay at Sanya hotel for rest

D2 Sanya (B/L/D) Hotel 5*: Sanya Hotel or similar

After breakfast, Next comes the most thrilling sea-land-air adventure: Embark on an exhilarating aerial journey with the **[Helicopter 1km Tour]**. Note: Passengers weighing over 100 kg are not allowed to board. Enjoy a 360-degree helicopter low-altitude tour that offers a unique Sanya perspective, take photos with the helicopter, and create stunning social media-worthy photos (Note: Cash refunds will not be provided if weather conditions or personal circumstances prevent participation). Visit **Sanya Bougainvillea Botanical Garden**, where the bougainvillea stands as the city's emblem. Each leaf here displays a heart-like hue – delicate pink and refined white – transforming winter into an enduring scroll of colors that lingers through endless seasons. The garden showcases a diverse array of bougainvillea species, creating a unique landscape where no hundred flowers bloom together, but a single blossom forms the entire garden. Apart from a few flame trees, this expansive park is exclusively adorned with bougainvillea. With its abundant varieties and varied forms, the garden never feels monotonous, instead offering a dazzling spectacle of vibrant blooms that dazzle the eye. Head to **[Tianya Town]**, one of the most picturesque destinations, where blue-and-white architectural styles dominate the town. Every alleyway culminates in breathtaking sea vistas that transport you into a Miyazaki-style fantasy world. At **[Hailili Coffee]**, you'll find yourself immersed in music and sea breezes – truly a delightful experience (with coffee served on your own).

Friendly Recommendation: Song Cheng Romance Show (RMB320)

D3 Sanya (B/L/D) Hotel 5*: Sanya Hotel or similar

After breakfast, Visit **[Nanshan 108m Sea Guanyin]** (including electric car) The world-class 108m high Sea Guanyin is built on the sea of Nanshan. Experience **[Baofojiao]** and take the four-level elevator to the foot of Guanyin to "hold the Buddha's feet" for blessing. Head to the unique local customs **[Betel Nut Valley Li Miao Cultural Tourism Area]** (including electric car), China's first ethnic culture 5A level scenic spot, mysterious and charming primitive rainforest scenery and diverse ethnic minority entertainment, let you linger and be amazed. **The Sun Bay Highway**, half of which leans against the mountains and the other half along the water, has created a unique landscape that has attracted many tourists to check in. Now it has become a popular spot in Sanya.

Friendly Recommendation: Boat night tour of Sanya Bay (RMB250)

D4 Sanya / KLIA 1 2205/0120+1 (B/L/M.O.B)

After breakfast, **[Da Donghai Tourist Attraction]** The crescent-shaped bay of Da Donghai, the vast sea surface is crystal clear like a mirror. It is a sacred place for winter swimming. "Warm water, white sand and flat beach" have made Da Donghai famous at home and abroad. **[Sanya Joy City]** Sanya International Trade Center (T1 Tower), the tallest building in downtown Sanya, is a large commercial complex integrating shopping, dining, entertainment, leisure and other functions. It is an important place for local residents and tourists to consume and relax. Arrange: **[Yalong Bay Undersea Restaurant, taste afternoon tea (two people)]**. In the sweet afternoon, enjoy the unique deep-sea afternoon tea in the colorful underwater world. The food and scenery are wonderful, and the atmosphere is excellent. You can watch the fish swimming freely and feel like interacting with the creatures inside. Our company will arrange the flight according to the flight schedule! Arrive at Sanya Phoenix International Airport 2 hours in advance and take a passenger plane to fly back to your warm home in Kuala Lumpur. Have a pleasant journey!

D5 Arrival KLIA 1

The flight arrived safely at Kuala Lumpur Subang International Airport!

2 shopping stations: seafood, healthy lifestyle, or other